# 陳樹渠紀念中學

### Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號:	S19/20-053	

敬愍者	:

訂購計算機

本校現為中一學生集體訂購計算機,詳情如下:

計算機型號: Casio 50FH-II

格: \$208

註: 學生可自行購買上述型號計算機。由於學生需每天攜帶計算機上數

學課,故不宜與兄弟姊妹共用計算機。

請於 2019 年 10 月 15 日或以前透過「家校通系統」回覆,並帶備已增值的八達通到總務處 繳交費用,以便辦理。

如有疑問,請致電 2380 0241 與吳詠瑜老師聯絡。

此致 貴家長

2019年10月11日



校長 招祥麒博士

條

### 訂購計算機

敬覆者:有關 貴校通告(編號 S19/20-053)内容,業已知悉。

本人	0	請學校代訂以上型號計算機
	0	不同意經由學校代訂,將自行購買以上型號計算機
*請於適當位置內加√號		

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名:\_\_\_\_\_

家長姓名:

班 別:\_\_\_\_\_ 班 號:\_

 $\Box$ 期:

# 陳樹渠紀念中學

## Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No.: S19/20-053

11 October 2019

To: Parents of S.1 Students

#### Ordering of Calculators for Mathematics Lessons

The School will be ordering calculators for S.1 students. Details are as follows:

Model:	Casio 50FH-II	
Price:	\$208	
Remarks:	Parents can also buy the calculator of the above model from bookstore. Students should bring their own calculators to school for Mathematic lessons every day. Sharing a calculator among siblings is no recommended.	

Please reply through the "School Comm System" on or before 15 October 2019. Please ask your child to pay the fee with their Octopus card at the General Office. For enquiries, please do not hesitate to contact Ms. NG Wing Yue at 2380 0241.

Thank you very much for your attention.

Class: \_\_\_\_\_ Class no.: \_\_\_\_

on or before 15 October 2019.

Please sign this circular through "School Comm System"

	Dr. CHIU Cheung Ki Principal				
	Reply Slip				
Ordering of Calculators for Mathematics Lessons					
To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School					
Circular no. S19/20-053 has been read and u	inderstood.				
agree to order the ca	alculator through the school.				
will not order the cal	will not order the calculator through the school. I will buy it on my own.				
* (Put a ✓ in the appropriate box)					
Name of student:	Name of parent:				

Signature: